



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

14 September 2021

NOTICE TO ALL MEMBERS

Dear Members

Entry Invitation Letter

We are pleased to announce that the Hebe Haven Yacht Club 24 Hour Charity Dinghy Race will be going ahead on 30 to 31 October, provided that various HK Government Departments raise no objections and support the event. We are now inviting entries, if you would like to join, please follow the link below. However, before you enter, please note the following:

- The \$5,000 entry fee includes boat rental for the 24 hours – we have a limited number of Fevas, Quests and Picos available as well as our Sailability fleet. In addition to this entry fee we are encouraging all teams to also help raise more money for our charities.
- The entry fee is waived for school teams, CCF members and Sailability sailors, however there is an expectation that each school should do their best to raise in the region of \$10,000 for our charities.
- Our charities this year are: Children's Cancer Foundation, Treats, IDEAL, Sai Kung District Community Centre and Sailability.
- In order to run this as a [Type D mode of operation](#) event, all sailors and visitors must be either COVID-vaccinated, medically exempt/too young for such vaccination, or have had a negative COVID test within the last 36 hours to enter the food and beverage and live music areas.
- The event will run with appropriate social distancing measure in place i.e. a maximum of 12 to a table, masks to be worn at all times when not on the water. All participants must use the '[Leave Home Safe](#)' app on entry and exit to the Club premises.
- Each Boat Entry will be entitled to 1 boat space or 1 car parking space allocated for the weekend on a first come first served basis. Please let us know requests by emailing team24@hhyc.org.hk



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

Instructions for Entering a Team for the HHYC 24 Hour Race

1. Follow [this link](#) to the registration page
<https://theclubspot.com/register/regatta/aVW78Ltfba/class>
2. Select New Participant and add your team leader's name in the name boxes, then scroll down and select whether you belong to a club or school team.
3. On the next screen, select your boat and then checkout.
4. The next screen asks for skipper details. First and Last Name should be pre-filled. Please add your team contact's email and phone number (phone no must have 852 in front- you may also want to let your team know this when they register).
5. The next screen will allow you to add your team as crew. However, if you do not know them yet don't add any and click 'Next Step'.
6. For the boat details, add your country and TBD for the sail number (these will be allocated later), then you can choose organisation and name your boat.
7. You can then checkout and complete your booking.
8. From here, you will be sent a confirmation email which will prompt you to view your order and create an account, you will need to use the same email you registered with.
9. When you have logged in you can choose registration details and then 'add team mate'. This will allow you to add your team members. **We strongly suggest that although it says 'email optional', that you add an email for each team member.** Our system will then send them an email to enter their own details for registration.

Please note all team members must be entered at least 7 days before the event to enable us to assign individual safety bands to each sailor.

[Clubspot Registration Link](#) For 2021 HHYC 24 Hour Race

We also need 100's of volunteers to make this work. Please, please sign up to help us make this event a success. We need Lap counters, safety boat drivers, dock marshals and people to man the race office desk.

Volunteers !



You can volunteer here https://hebe24hr.ivolunteer.com/24hr_2021 or by using the QR code.

See you at the event!

24 Hour Charity Dinghy Race Committee





The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

會員通告

尊貴的會友

邀請函

隆重宣布，萬眾矚目之年度盛事 – 24 小時慈善小艇賽將於 10 月 30 日至 31 日舉行。與此同時，我們正等待著政府各部門作出不反對通知，並支持該賽事。現正誠邀各位會員踴躍參加；如有興趣參與，請點擊以下鏈結。在您進入之前，請注意以下事項：

- 入場費港幣 5,000 包括 24 小時的船隻租金 - 我們提供悉數的 Fevas、Quests 和 Picos 以及我們的 Sailability 船隊。除入場費外，亦鼓勵所有團隊為慈善機構籌集更多資金。
- 學校團隊、兒童癌症基金會成員和 Sailability 船員可豁免收取報名費。然而，希望每所學校都能盡最大努力為我們的慈善機構籌集港幣 10,000。
- 今年成為我們的慈善機構有：兒童癌症基金會、親切、勵智協進會、西貢區社區中心和 Sailability。
- 為了以 [D 類餐飲處所/表列處所的運作模式](#) 舉辦此賽事，所有船員和訪客必須接種過新冠疫苗、或醫療豁免/年齡太小無法進行此類疫苗接種，或在過去 36 小時內取得病毒測試呈陰性，才能進入餐飲區和現場音樂表演範圍。
- 活動將採取適當的社交距離措施進行，即一張桌子最多 12 人。除了在水上活動外，其餘時間均需佩戴口罩。所有參與者在進出本會會所範圍必須使用 "[安心出行](#)" 應用程式。
- 每艘參賽船隻將有權獲得在周末分配 1 個船位或 1 個車位，先到先得。請發電郵至 team24@hhyc.org.hk 告知我們。



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

HHYC 24 小時慈善小艇賽隊伍須知

1. 點擊此鏈結進入登記頁面 <https://theclubspot.com/register/regatta/aVW78Ltfba/class>
 2. 選擇新參與者，並在姓名框中添加您的團隊負責人姓名，然後向下移動並選擇您屬於會所還是學校團隊。
 3. 在下一個頁面，選擇您的船隻，然後結帳。
 4. 下一個頁面要求提供船長詳細資料。名字和姓氏應預先填寫。請添加您的團隊聯繫人的電郵地址和電話號碼（電話號碼前面必須有 852 – 請通知每位屬於您的團隊參賽者，註冊時填寫此號碼）。
 5. 下一個屏幕將允許您添加其他船員。但是，如果您還未認識他們，便不須填寫，並到“下一步”。
 6. 對於船隻的詳細信息，請添加您的國家和待定的船號（這些將在以後分配），然後您可以選擇組織並命名您的船。
 7. 然後您可以結帳並完成您的預訂。
 8. 從這裡您將收到一封確認電子郵件，提示您查看您的訂單並創建一個帳戶，您需要使用您註冊時登記的同一電郵地址。
 9. 登錄後，您可以選擇註冊詳情，然後“添加隊友”。這將允許您添加團隊成員。我們強烈建議，儘管上面寫著“電子郵件可選擇填寫”，我們強烈建議您為每個團隊成員添加他們的電郵地址。我們的系統會向他們發送一封電子郵件，以便他們輸入自己的個人資料進行註冊。
- 請注意，所有團隊成員必須在活動開始前至少 7 天登記，以便我們為每位船員分配單獨的安全手帶。

在此登入 2021 HHYC 24 小時慈善小艇賽 [Clubspot 註冊鏈結](#)



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 哩半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

義工！



我們需要 100 多名義工來完成這項活動。請登記並幫助我們使本次活動取得成功。我們需要計圈員、救生艇船長、碼頭管理員和負責比賽管理員。

你可以在此登記 https://hebe24hr.ivolunteer.com/24hr_2021 或使用二維碼。

活動現場見！

24 小時慈善小艇賽委員會

2021 年 9 月 14 日

免責聲明: 此通告為英文版的中譯本。如中、英文版有任何抵觸或不相符之處，應以英文版為準。